



شركة الاستثمارات الوطنية
National Investments Company

شركة الاستثمارات الوطنية	
صادر خارجي	
09/03/2026	تاريخ المراسلة
NIC - 3-25/104/19311	رقم المراسلة

Date:

09 MAR 2026

التاريخ:

To: Boursa Kuwait Company

Dear Sirs,

Subject: Disclosure of Material Information regarding signing a Credit facility agreement

With reference to the provisions of Chapter (4), module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaw of Law No. (7) for year 2010 and its amendments, enclosed herewith the disclosure form of material information.

Sincerely Yours,

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
تحية طيبة وبعد،

الموضوع: افصاح معلومات جوهرية بشأن توقيع اتفاقية تسهيلات ائتمانية

بالإشارة إلى احكام الفصل الرابع بالكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) باللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 وتعديلاتهما، نرفق لكم نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim - فهد عبدالرحمن المخيزيم

عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي - Board Member and Chief Executive Officer



شركة الاستثمارات الوطنية
National Investments Company

18



شركة الاستثمارات الوطنية
National Investments Company

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure of Material Information Form

Date	09 MAR 2026	التاريخ
Name of the Listed Company	National Investments Company (K.S.C.P)	اسم الشركة المدرجة شركة الاستثمارات الوطنية (ش.م.ك.ع)
Material Information	Kindly be informed that National Investments Company has signed a credit facilities agreement with one of the local banks for the purpose of financing the Company's activities, amounting to KWD 35 million, in addition to an amount of KWD 5 million for the purchase and sale of foreign currencies.	المعلومة الجوهرية يرجى العلم أن شركة الاستثمارات الوطنية قامت بتوقيع اتفاقية تسهيلات ائتمانية مع أحد البنوك المحلية وذلك لتمويل أغراض وأنشطة الشركة بقيمة 35 مليون دينار كويتي بالإضافة إلى مبلغ 5 مليون دينار كويتي لشراء وبيع العملات الأجنبية.
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	There is no material impact on the company's financial position currently. The impact of the portion that will be utilized during the subsequent period of the facilities provided will be reflected in the financial statement.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة لا يوجد أثر مالي جوهري في الوقت الحالي على المركز المالي للشركة وسوف ينعكس أثر الجزء الذي سيتم استخدامه خلال الفترات اللاحقة تباعا من قيمة التسهيلات الممنوحة على البيانات المالية.
The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.		يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها. ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة. وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للورق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعهما الإلكتروني. أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.



شركة الاستثمارات الوطنية
National Investments Company

18

فهد عبد الرحمن المخيزيم - Fahad Abdulrahman Al Mukhaizim

عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي - Board Member & Chief Executive Officer